
AJUNTAMENT DE MONTUÏRI
( B A L E A R S )

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMENT PLE
CELEBRADA EL DIA 5 DE DESEMBRE DE 2013.
ACTA 07/13.

A Montuïri, essent el dia cinc de desembre de dos mil tretze, essent les 20:00
hores, es reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a
l'objecte de celebrar sessió ordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Jaume Bauza
Mayol, assistit pels Srs. regidors Rafael Miralles Rossiñol, Magdalena Fornés Gomila,
María Elena  Jaume Sastre, Catalina Mª Ribes Nicolau i Gabriel Nicolau Sastre pel grup
municipal P.P ; Joan Verger Rossiñol, Gabriel Pocoví Ferrando i María Teresa Martinez
Marcus pel grup municipal PSM, Guillem Mas Miralles i Margalida Munar Garau pel
grup municipal del PSOE.

Excusa la seva absència :

Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal.

Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum
d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de
l’ordre del dia.

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ
ANTERIOR.-

Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle (PP) inicia la
sessió demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de
la sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat.

2.- COMUNICACIONS DE LA BATLIA .-

El Sr. Batle passa a informar de les qüestions que es relacionen seguidament,
donant-se el plenari per assabentat :

Sobre la resolució de la Conselleria d'Agricultura que adjudica al Fons de
Garantia Agrària i Pesquera els béns immobles de les extingides Càmeres agràries,
inclosa la de Montuïri.

Sobre l'autorització de la mateixa Conselleria d'Agricultura per a la celebració de
la Fira de la Perdiu.
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Sobre la resolució de la Conselleria d'Administracions Públiques per la qual es
determina la quantitat a rebre del fons de seguretat publica, que ascendeix a la quantitat
de 13.773,08 €.

Sobre la inscripció en el Registre Oficial de Productors i Operadors de Mitjans
de defensa Fitosanitaris de la Societat Cooperativa del Camp Mallorquí de Montuïri.

Sobre la visita realitzada a la biblioteca municipal de la unitat de gestió i
coordinació de biblioteques del Consell de Mallorca.

Sobre la notificació al Consell Escolar del CEIP Joan Mas i Verd de la
declaració institucional aprovada en la passada sessió plenària.

3.- COMUNICACIONS DECRETS BATLIA.-

Per el Sr. Batle es passa a donar compte dels Decrets dictats des de l’anterior
sessió plenària, donant-se el plenari per assabentat.

4.- APROVACIÓ PLA PARCIAL POLÍGON INDUSTRIAL .-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, duent-se a terme les
següents intervencions :

El Sr. Joan Verger demana pel contingut del pla, si l’ajuntament segueix sent
propietari dels terrenys que li corresponien i si aquesta propietat comporta alguna
despesa. Contesta el Sr. Batle explicant el pla i confirmant que l'ajuntament segueix sent
propietari dels terrenys i que això no comporta cap tipus de despesa per al mateix.

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels presents, amb el següent
contingut :

Per la Junta de Compensació del Polígon X- Pla Parcial de Montuïri, s'ha
presentat un projecte de Pla Parcial, amb l'informe de Sostenibilitat Ambiental, perquè
fos sotmès al tràmit d'aprovació inicial per l'ajuntament.
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Sol·licitats els corresponents informes tècnics i jurídics sobre la procedència
d'iniciar el citat tràmit, pels serveis d'arquitectura s'ha posat de manifest que el projecte
del pla parcial referenciat i el seu informe de sostenibilitat ambiental, es troba en
disposició de ser objecte d'aprovació inicial, i per la secretària intervenció s'ha conclòs
que procedeix l'aprovació inicial per ser l'expedient conforme a dret.

Conseqüentment, i conforme al recomanat en l'informe de secretària intervenció
de que sigui l'ajuntament en ple l'òrgan encarregat de l'aprovació inicial del pla,
l'ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent acord :

Primer.- Aprovar inicialment el Pla Parcial d'ordenació del polígon industrial i
de serveis de Montuïri.

Segon .- Acordar la suspensió de les llicències de parcel·lació de terrenys,
d'edificació i demolició, durant el termini de dos anys, en l'àmbit afectat per l'aprovació
inicial del pla que comprèn tota l'àrea del nou polígon industrial i de serveis situada al
costat de la carretera Ma.-3210 i el Vial de servei Ma.-15, conformant aquests terrenys
les parcel·les 222 a 241 del polígon 10.

Tercer.- Sotmetre el pla parcial i el seu informe de sostenibilitat ambiental a
informació pública mitjançant la citació personal dels propietaris dels terrenys
compresos en el pla i anunci que es publicarà a la pàgina web de l'ajuntament; en el
BOIB i en un diari dels de major difusió, durant el termini de 45 dies a partir del
següent al de la publicació de l'anunci al BOIB o al de la notificació individual als
propietaris.

A tal fi es posa a la disposició dels interessats l'expedient administratiu tramitat a
aquest efecte perquè pugui ser examinat a les oficines municipals, durant el període
d'informació pública, en horari de Dilluns a Divendres de 9:00 a 14:00 hores i presentar
totes aquelles al·legacions que trobin convenients.

Aquesta informació pública ho serà també a l'efecte de la seva avaluació
ambiental estratègica, en els termes previstos en l'article 10.1 a) de la Llei 9/2006, de 28
d'Abril sobre avaluació dels efectes de determinats plans i programes en el medi
ambient.

Quart.- De conformitat amb l'establert a l'apartat b) del mateix precepte, donar
audiència individualment a les administracions públiques afectades i al públic interessat
perquè en un termini de 45 dies puguin examinar el pla parcial i el seu informe de
sostenibilitat ambiental, a l'efecte de que puguin formular les observacions que tinguin
per convenient.

Cinquè.- Sol·licitar els oportuns informes sectorials als organismes següents :
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Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient i Territori- DG de Recursos Hídrics
Servei d’Aigües superficials.

Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient i Territori- DG de Recursos Hídrics-
Servei d’Estudis i Planificació

Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient i Territori- DG Medi Natural,
Educació Ambiental i Canvi Climàtic-Servei de Residus i Sols Contaminats.

Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient i Territori- Departament de la CMAIB
–Servei d’Assessorament Ambiental.

Conselleria d’Agricultura, medi Ambient i Territori- DG de Medi Rural i Marí-
Servei de Reforma i Desenvolupament Agrari

Vicepresidència Econòmica, de Promoció Empresarial i Ocupació- DG Indústria
i Energia-Servei d’Energia

Organitzacions Ecologistes dins l’àmbit de l’illa de Mallorca (GOB....)

Associacions de veins del municipi de Montuïri que es puguin veure afectades,
si n’és el cas.

Departament de carreteres del C.I.M. sobre la idoneïtat de la connexió del nou
polígon amb el vial de servei de la MA-15  i accés des de la rotonda.

Dirección General de Aviación Civil (Ministerio de Fomento)

Empresa de  connexió a xarxa de telecomunicacions.

Sisè.- Facultar al Sr. Batle per aprovar quantes disposicions siguin necessàries i
per dur a terme quantes actuacions siguin precises, per a l'adequada execució del present
acord.

5.- IMPOSICIÓ TAXA CEMENTIRI . –

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva intervenció, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duent-se a
terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat, amb
el següent contingut :
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Vist l’expedient per l’aprovació de l’ordenança fiscal reguladora per la prestació del
servei de cementiri, vist l’informe emès per Secretaria-Intervenció, l’ajuntament en ple
adopta per unanimitat el següent acord :

Primer. Aprovar provisionalment la citada ordenança  en el mateixos termes que ha
estat presentada.

Segon. Exposar al públic el text complet de l’ordenança durant el termini de 30 dies
a efectes de reclamacions, si conclús el citat termini no es presentes al·legació alguna,
s’entendrà aquest acord elevat a definitiu.

Tercer. L’esmentada exposició al públic s’anunciarà al BOIB i començarà a comptar el
termini a partir del dia següent a la publicació de l’anunci.

6. MODIFICACIÓ ESTATUTS MANCOMUNITAT PLA DE
MALLORCA.-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva intervenció, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duent-se a
terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat, amb
el següent contingut :

Atès l’acord adoptat pel Ple de la Mancomunitat Pla de Mallorca en sessió
ordinària de 9 d’abril de 2013 de modificació dels Estatuts de la Mancomunitat, vist
l’expedient i trobant-lo conforme, l’ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent
acord :

1. Ratificar la modificació dels Estatuts de la Mancomunitat Pla de Mallorca
acordada pel Ple de la Mateixa en cessió de 9 d’abril de 2013.

2.Trametre a la Mancomunitat certificació del present acord a fi de que es
continuï amb la tramitació corresponent.

7.- APROVACIÓ CONVENI INSTITUT INNOVACIÓ EMPRESARIAL .-

Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.
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Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, duent-se a terme les
següents intervencions :

El Sr. Joan Verger expressa el seu acord i demana que les politiques de caràcter
general també es facin per benefici del petit comerç.

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent aprovat per unanimitat,  amb el següent contingut :

Vist el conveni per la seva firma amb l’ Institut d’Innovació Empresarial per al
Suport a Emprenedors i Empreses en la Recerca de Finançament, i trobant que el mateix
es beneficiós pels interessos d’aquesta corporació i dels habitants del terme de Montuïri,
l’ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent ACORD :

1.  Aprovar el conveni per la seva firma amb l’ Institut d’Innovació Empresarial
per al Suport a Emprenedors i Empreses en la Recerca de Finançament, en el mateixos
termes que ha estat presentat.

2. Facultar al Sr. Batle D. Jaume Bauzà Mayol per la signatura del conveni i de
quants documents siguin necessaris per l’execució del present acord.

3. Notificar aquest acord als interessats.

8.- PRORROGA CONVENI MANTENIMENT CEMETIRI .-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva intervenció, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duent-se a
terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per 8 vots a favor (
P.P i PSOE) i 3 abstencions ( PSM), amb el següent contingut :

Per l'empresa municipal de serveis Murta S.L es va signar un conveni de
col·laboració amb la mercantil Empreses Fúnebres de Manacor S.L amb la finalitat de
procedir al manteniment del cementiri municipal.

Amb data 11 d'octubre de 2012, pel plenari de l'ajuntament, es va acordar la
dissolució de l'empresa, quedant aquesta en període de liquidació. De tal manera que
totes les obligacions i drets de la mateixa revertien a l'ajuntament.

Entre els serveis que van revertir es troba el de manteniment del cementiri
municipal, subrogant-se així l'ajuntament en el conveni referit.
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El servei del cementiri haurà de contractar-se mitjançant la corresponent licitació
i tramitació de l'expedient, d'acord amb l'establert en el Text Refós de la Llei de
Contractes del Sector Públic.

Mentrestant, i amb la finalitat que no es deixi de prestar el servei, el conveni
vigent es podria prorrogar un temps prudencial i suficient perquè l'ajuntament prepari la
convocatòria per a l'adjudicació del servei.

Per tot l'exposat, l’ajuntament en ple adopta per majoria absoluta el següent
acord :

1º.- Ratificar la subrogació d'aquest ajuntament en les obligacions i drets de
l'empresa municipal de serveis Murta S.L en el conveni signat per la mateixa amb la
mercantil Empreses Fúnebres de Manacor S.L de 9 de juliol de 2012.

2º.- Prorrogar el citat conveni durant el termini d'un any a partir de la data
d'aquest plenari.

3º.- Procedir a la preparació del corresponent expedient de contractació del
servei en la forma establerta al el Text Refós de li Llei de Contractes del Sector Públic.

4º.- Notificar el present acord a l'entitat Serveis Fúnebres de Manacor S.L

9.- APROVACIÓ CONVENI ASSOCIACIÓ AMICS DE PROTECCIÓ
CIVIL DE MONTUÏRI .-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva intervenció, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duent-se a
terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat, amb
el següent contingut :

Vist el conveni per la seva firma amb l’ Associació Amics de Protecció Civil de
Montuïri per l’ús d’un vehicle contra incendis, i trobant que el mateix es beneficiós pels
interessos d’aquesta corporació i dels habitants del terme de Montuïri, l’ajuntament en
ple adopta per unanimitat el següent ACORD :

1.  Aprovar el conveni per la seva firma amb l’ Associació Amics de Protecció
Civil de Montuïri per l’ús d’un vehicle contra incendis, en el mateixos termes que ha
estat presentat.
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2. Facultar al Sr. Batle D. Jaume Bauzà Mayol per la signatura del conveni i de
quants documents siguin necessaris per l’execució del present acord.

3. Notificar aquest acord als interessats.

10. – RATIFICACIÓ DECRET BATLIA FESTES LOCALS 2014 .-

Pel Sr. Batle s'explica que amb data 4 de novembre es dicto Decret aprovant les
festes locals per a l'any 2014 en els dies 22 d'abril i 25 d'agost, sent ratificat el Decret
per unanimitat.

11.- MOCIÓ PSM OFICINA DISCIPLINA URBANÍSTICA .-

Por el Sr. Joan Verger es procedeix a la lectura de la moció que es transcriu a
continuació i a explicar el motiu de la seva presentació.

MOCIÓ

Joan Verger Rosiñol, com a portaveu del grup municipal PSM-Entesa a l’ajuntament de
Montuïri, formula per a la seva discussió  i en el seu cas aprovació, la següent moció.

JUSTIFICACIÓ DE MOTIUS:

El grup MÉS per Mallorca al Consell de Mallorca, ha presentat en dues ocasions durant
el 2013 mocions sobre el romanent econòmic de l’Agencia de Protecció de la Legalitat
Urbanística i Territorial de Mallorca. Concretament aquestes mocions es presentaren als
plenaris de febrer i de juny i no comptaren amb el suport del Partit Popular.

Segons marquen els estatuts de l’ADU, “Tots els ingressos de l’Agència seran
considerats en el règim pressupostari i quedaran vinculats a la satisfacció de la
corresponent anualitat. Els excedents dels ingressos respecte de les necessitats de
manteniment seran aplicats a la dotació d’un fons, propi de l’Agència, destinat
preferentment a la realització d’inversions per a la conservació i millora dels valors
mediambientals, en benefici dels municipis delegants, d’acord amb les criteris
establerts pel Consell de Direcció”.

A la reunió del 26 d’abril de 2013 del Consell de Direcció de l’Agència de Protecció de
la Legalitat Urbanística i Territorial de Mallorca es va aprovar la liquidació del
pressupost del 2012. En aquest punt s’hi pot apreciar que el romanent de tresoreria a
data 31/12/2012 és de 7.553.049,01 euros. Si a aquesta quantitat li restem els saldos de
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dubtós cobrament (1.597.021,10 euros) i l’excés de finançament afectat (2.789,72
euros) queda un romanent total de 5.953.238,19 euros.

Tenint el compte el que marquen els estatuts de l’organisme, que son i han de ser el full
de ruta de les seves actuacions, aquesta quantitat s’ha de repartir entre els municipis
membres (Montuïri, Marratxí, Son Servera, Campanet, Algaida, Valldemossa i
Puigpunyent) per a què aquests, preferentment, duguin a terme projectes per a la
conservació i millora dels valors mediambientals. El fet de no aplicar aquest article dels
estatuts suposaria un incompliment de la seva normativa, sense perjudici de possibles
il·lícits penals.

Des del grup municipal PSM-Entesa som conscients de que les sancions no es recapten
de manera immediata. Per això proposem que el cinquanta per cent del romanent total
es destini d’immediat al municipis membres, i el cinquanta per cent restant es faci una
vegada cobrades totes les sancions.

La proposta del grup municipal PSM-Entesa és la de procedir al repartiment dels
2.976.619,1€ via convocatòria pública de subvencions per a projectes per a la
conservació i millora dels valors mediambientals. A aquesta convocatòria, òbviament,
només s’hi podran presentar els municipis membres de l’ADU.

Els projectes que l’Ajuntament de Montuïri podria dur a terme amb la partida
pressupostària esmentada anteriorment son els següents:

- Restauració, conservació i millora del talaiot de Son Fornés
- Restauració, conservació i millora del camí vell del Puig de Sant Miquel. ( Tram

que va de la carretera de pujada fins a l’església.)
- Restauració, conservació i millora del camí vell de Son Fornés

Per això, el grup municipal PSM-Entesa a l’ajuntament de Montuïri exposa la següent
proposta d’acord:

1-.  Demanar al Ple del Consell de Mallorca l’aprovació i posta en marxa d’una
convocatòria pública de subvencions per a projectes per a la conservació i millora dels
valors mediambientals per un pressupost de 2.976.619,1€, corresponents al 50% del
romanent total de l’any 2012. Aquesta convocatòria anirà destinada exclusivament als
municipis membres de l’ADU.

Conclosa la seva lectura pel Sr. Batle es va obrir un torn de paraula, realitzant-se
les següents intervencions :

Pel Sr. Guillem Mas, PSOE, manifesta el seu suport a la moció.
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El Sr. Batle manifesta que en el conveni que es va signar amb l'agència de
disciplina urbanística, es regulava en una clàusula el seu finançament i es diu que el
romanent que hi hagués es destinarà a inversions en els municipis que formen part de
l’agencia, per la qual cosa no donarà suport a la moció, però se sol·licitarà a l'agència
quina és l'actual quantitat que hi ha en el fons de romanent i amb la informació que se
subministri s'actuarà en conseqüència. Afegeix que es compromet al fet que la
informació rebuda es remetrà a tots els components del plenari.

Concloses les intervencions, es passa el punt a votació sent rebutjada la moció
per 5 vots a favor (PSM i PSOE) i 6 en contra (P.P).

12.- MOCIÓ P.P PRESSUPOSTOS GENERALS DE L’ESTAT 2014.-

Por el Sr. Batle es procedeix a la lectura de la moció i a explicar el motiu de la
seva presentació.

Conclosa la seva lectura pel Sr. Batle es va obrir un torn de paraula, realitzant-se
les següents intervencions :

El Sr. Joan Verger, PSM , manifesta que està d'acord amb el contingut de la
moció i que s'alegra de la seva presentació. Afegeix que creu que les balances fiscals de
cada comunitat haurien de publicar-se i que creu que malgrat la importància que la
moció es remeti al Govern Balear, creu que és gairebé més important remetre-la al
congrés, per la qual cosa proposa afegir un nou i darrer parraf a la moció.

El Sr. Guillem Mas, PSOE, entén que a hores d'ara haver de presentar aquesta
revindicació l'única cosa que significa és que ens han estat maltractant, i que ja hauria d’
haver-se proposat des del govern a Madrid.

El Sr. Batle assenyala que està d'acord amb incloure el parraf proposat pel Sr.
Joan Verger.

Concloses les intervencions, pel Sr. Batle se sotmet a votació la moció
presentada amb l'afegit proposat pel grup municipal PSM, aprovant-se la mateixa per
unanimitat amb el següent contingut :

D. Jaime Bauçà Mayol, portaveu del Grup Municipal del Partit Popular a l’Ajuntament
de Montuïri, en nom i representació del Grup Popular, presenta per a la seva
consideració a la propera sessió plenària la següent:
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MOCIÓ A FAVOR D’UNS PRESSUPOSTS GENERALS DE L’ESTAT 2014
JUSTS PER A LES ILLES BALEARS.

EXPOSICIÓ DE MOTIUS.

Amb l'inici de la tramitació dels pressuposts Generals de l'Estat (PGE) per a l'exercici
2014, s'ha pogut constatar que d'acord amb el projecte aprovat pel Govern, es preveu
invertir 74 milions d'euros a les Illes Balears, i una inversió addicional per una esmena
presentada pel grup popular al Congrés per a actuacions hidràuliques per un import de
74 milions d'euros. L'acceptació d'aquesta esmena ha estat gràcies a les negociacions
que el president José Ramón Bauzá ha tingut directament amb el Govern Central.

La Balança fiscal de Balears, que reflesteix la diferència entre el que una comunitat
aporta a l'Estat i el que li és retornat en forma d'inversió en els PGE, és molt negativa.

Des del Govern s'ha fet arribar tot un llistat de reivindicacions en quant a la millora del
finançament de la comunitat i la importància de comptar amb més inversions de l’Estat
a les Illes Balears.

Maldament podem comprendre que es tracta d'una situació molt difícil, amb un dèficit
públic de més de 90.000 milions d’euros, el que significa un 8,91% sobre el PIB, i amb
serioses dificultats de finançament, amb una prima de risc excessivament elevada, no
podem renunciar a un finaçament adecuat i deixar de fer les reivindicacions que són
justes per les nostres illes.

Les Illes Balears ocupen encara els darrers llocs de l’Estat pel que fa al finançament per
càpita i, per tant, és de justícia que des del Govern es segueixi reclamant que la nostra
comunitat es situï a la mitja estatal i es corregeixi així un desequilibri historic.

Per aquests motius, el Ple de l’Ajuntament de Montuïri

ACORDA:

1) Instar al Govern de l’estat a aprovar uns PGE pel 2014 justs per a les Illes
Balears i, per tant, amb una inversión per habitant o PIB que estigui a la mitjana
estatal, evitant aquestes diferències tan grans entre els ciutatdans en funció del
lloc de residencia.
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2) Instar al Govern de l’Estat a aprobar uns PGE pel 2014 en els q s’incloguin les
partides per a donar compliment a la Disposició Transitoria Novena de l’Estatut
d’Autonomia de les Illes Balears.

3) Instar al Govern de les Illes Balears a seguir reivindicant una nova llei de
finançament de les comunitats autònomes que modifiqui l’actual finançament
que s’ha demostrat injust i perjudicial per les Illes Balears.

4) Instar als diputats i diputades al Congrés, que representen als ciutadans i
ciutadanes de les Illes Balears, a mostrar el seu desacord amb els PGE de 2014
votant en contra si no es modifica l'actual finançament autonòmic. Per ser injust
i perjudicial per a les Illes Balears

13.- PRECS I PREGUNTES .-

Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es
passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació
s’assenyalen:

SR. JOAN VERGER  (PSM):

Demana sobre el canvi de nom de Sorea que no ha avisat i això ha provocat
confusió entre els veïns. Contesta el Sr. Batle que es remetrà una carta a Sorea perquè
remeti la informació.

Avisa que pel poble es passegen unes persones que s'identifiquen com a
comercial d'Iberdrola però que duen a confusió per que a les persones que intenten
contractar se'ls presenta una factura d'Endesa. Es contesta pel Sr. Batle que
s'investigarà.

SR. GUILLEM MAS (PSOE) :

Demana pel piló de la plaça que no funciona, a veure si és que s'ha retirat o és
que està avariat. Contesta el Sr. Batle en el sentit que s'ha avariat i quan s'arregli tornarà
a funcionar.

Després de l'accident que hi ha hagut en una escola en Menorca, demana si el
IBISEC ha realitzat les corresponents revisions de la nostra escola. Contesta que sí el
Sr. Batle i que han recomanat que per a l'any que ve caldrà fer-se un projecte de reforma
integral de l'escola, a més d'haver-se procedit recentment a la reparació del sostre.
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Demana per la situació en què es troba la construcció de l'edifici situat davant de
l'escola. Contesta el Sr. Batle explicant que la llicència s'ha declarat caducada i s'està
pendent de conèixer el pressupost per al seu enderrocament.

Sol·licita que es faci una gestió per netejar torrents i alguns camins que van
quedar molt malament després de les últimes pluges.

Pregunta pel deute que apareix en l'acta de la Junta de Govern d'unes factures de
Centro Montajes. S'explica pel Sr. Secretari que les mateixes es van donar de baixa en
comptabilitat l'any 2009, es notifico i no es va contestar, per la qual cosa es van
excloure del pagament a través del pla a proveïdors i quan es van adonar, van sol·licitar
el seu pagament més els corresponents interessos, arribant-se a un acord de pagament
ajornat i disminució dels interessos.

I no havent altres temes a tractar el Sr. Batle aixeca la sessió essent les 21:05
hores del dia abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari extenc la present acta i
donc fe.

EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR

Jaume Bauza Mayol                                        José Ramón Sicre Vidal


